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Betreft: onderzoek verkeersveiligheid Leidsevaart 
 

Geachte heer van Werkhoven 

Als direct betrokken wijkraden zijn we geschokt en verdrietig door het recente tragische ongeval op de 

Leidsevaart, waarbij Sam Hooftman om het leven is gekomen. 

Het spreekt vanzelf dat zo’n gebeurtenis veel emoties en bezorgde reacties van buurtbewoners 

teweegbrengt. In de afgelopen week is dat o.a. gebleken uit het enorm aantal mensen dat de petitie voor 

hekken langs de Leidsevaart heeft ondertekend. 

Wij zijn dan ook blij dat de gemeente heeft besloten dat er een onderzoek zal plaatsvinden om na te gaan 

welke maatregelen genomen moeten worden om het veiliger te maken. 

Het is op dit moment nog te vroeg om voorstellen te doen die de veiligheid voor fietsers en voetgangers op 

de Leidsevaart, in iedere geval tussen Station Heemstede Aerdenhout en de Emmabrug, kunnen 

verbeteren. 

Wij willen als wijkraden in ieder geval graag betrokken worden bij de uitvoering van het onderzoek. 

Wellicht kunnen wij op een later moment ook de bewoners uit onze wijken betrekken door hen te 

bevragen op hun beleving van de veiligheid op het genoemde traject en/of hen suggesties te laten doen 

voor wenselijke verbetermaatregelen. 

Wij willen hierover graag z.s.m. in gesprek met de betrokken afdeling van de gemeente en de 

onderzoekers. 

In afwachting van uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de wijkraad Bosch & Vaart 

Vic van den Broek d’Obrenan 

voorzitter 

 

Namens de Wijkraad Houtvaartkwartier, 

Maria Elena Bisschop 

voorzitter 

 

Brief is per mail, niet ondertekend, verzonden 

Om de bewoners te informeren publiceren we deze brief op onze website. 


